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Abstract (en)
The invention relates to a lens (G) for at least one signalling light, in particular for a motor vehicle, comprising a plurality of pseudo-catadioptric
elements, having the appearance of catadioptric needles without acting as such. At least some of the pseudo-catadioptric elements (20) have a
conical end (26) on the inner side of the lens. The making of a mould for bulk manufacturing of such a lens is thereby greatly facilitated. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invetion concerne une glace (G) pour au moins un feu de signalisation, notamment pour véhicule automobile, comportant une pluralité d'éléments
pseudo-catadioptriques, ayant l'aspect des aiguilles catadioptriques sans en remplir la fonction. Au moins une partie des éléments pseudo-
catadioptriques (20) présente du côté intérieur de la glace une extrémité conique (26). La réalisation du moule pour la fabrication en série d'une telle
glace s'en trouve grandement facilitée. <IMAGE>
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